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  VOEDSELONDERSTEUNING GENT VZW Getouwstraat,11 – 9000 GENT 
Ondernemingsnummer : 0869.891.446 

VERSLAG BESTUURSORGAAN VAN VZW VOEDSELONDERSTEUNING GENT 

22 augustus 2023 – Balenmagazijn Gent 
 

Aanwezig: Koen Decoodt - Jacques Eichperger - Capucine Verstraete - Johan Witters - Karleen 
De Rijcke - Tom Wauters - Henri de Hemptinne - Sien Vleeschouwers - Bert Vagenende - Guy 
Steyaert - Celine Peeters - Paul Dobbelaere 
Verontschuldigingen:  Geert Deruyck - Jean-Pierre Kickx - Yves Tytgat - Steven Mestdagh -
Stefaan de Lombaerde - Geert Deruyck - Florence Waedemon 
Afwezig: Alain Kalmar 

Verwelkoming nieuwe bestuurders: Céline Peeters (Rotaract) en Paul Dobbelaere (RC Gent-
Prinsenhof). 
 
Verslagen: 
Verslag van de AV van juni werd nog niet doorgezonden aan alle leden en nog niet neergelegd. 
 
Bevestiging bestuurders en verdeling mandaten: 
De bestuurders werden gekozen en herkozen op de AV, voor duurtijd van 3 jaar – tussentijdse 
ontslagen zijn altijd mogelijk maar niet wenselijk. Voorzitter moet statutair een Rotariër zijn. Koen 
is bereid tot verderzetten voorzitterschap maar vraagt hulp van de ganse ploeg, minstens voor de 
verslaggeving, met mogelijkheid van samenroepen van een kernploeg en soms van enkel 
Rotariërs. Vele praktische zaken worden door Jacques en hem opgevangen via mail en telefoon. 
 
Voorzitter Koen  Decoodt 
Ondervoorzitter: Steven Mestdagh 
Secretaris: Pascal Eggermont 
Adjunct secretaris: Paul Dobbelaere   
Penningmeester: Henri de Hemptinne 
Webmaster: Jacques Eichperger 
 
Steunaanvragen  
Kras:  
Volgens overzicht per mail voor een totaal bedrag van 4.401 EUR voor ‘klassieke aanvragen’ van 
transport, babyvoeding, verpakking en melk.  Akkoord. 
 
Ateljee: 
Hebben vooral betrekking op de site Arbed: herstellingen koelinstallaties, aankopen bestek en 
aanverwanten.  Bedrag: 7.018 EUR.  Akkoord, maar kan pas betaald worden wanneer we 
fondsen beschikbaar krijgen vanuit de KBS.  

 
We stellen vast dat de problematiek van de maaltijdbonnen sterk groeiende is. Zie verder.  
Momenteel is Ateljee de kostprijs van de maaltijden aan het actualiseren, en dit in het kader van 
het bepalen van het sociaal tarief, maar heeft ook een impact op prijs van de maaltijdbonnen. 
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Financieel: 
Bankrekening VDK: aantal zaken dienen nagezien.   

- Moet er geen toelating zijn voor de penningmeester voor het behandelen van een hoger 
bedrag dan  10.000 EUR? 

- Wie heeft handtekening(en) – uitbreiden van bedrag en van handtekening naar bv 
secretaris, naast penningmeester en voorzitter? 

Hilde en Luc de Cannière melden dat zij bij feest 50 jaar huwelijk een storting plannen naar VOG. 
 
Stand van de rekeningen: 

- Zichtrekening : 730 EUR 
- Spaarrrekening :  35.816 EUR 

 
Ontvangen som van de Wijnse Feesten lag iets lager dan voorzien, zijnde 37.000 EUR in plaats 
van de voorziene 40.000 EUR. 
 
Indien we grotere projecten doen, zoals vernieuwing koelinstallaties, heeft dat een directe invloed 
op onze beschikbare fondsen. Het project vzw Coleta-huis is dus belangrijk. 
 
Fonds KBS Vrienden van VoG.  
Ann Driessen, lid VOG vzw, voormalig Rotariër, voormalig bestuurder VOG werd bevestigd als 
bestuurder bij het KBS Fonds ter vervanging van bestuurder oprichter Philippe Ceulenaere. 
De overeenkomst tussen vzw VOG en KBS rond dit Fonds werd verlengd met een overeenkomst 
tot juli 2026 getekend door de bestuurders van het fonds Ann Driessen en Guy Steyaert. 
Er komen minder giften bij het Fonds – wel vaste donateurs vooral vanuit Rotary.  Tijdig 
herinneren binnen onze kanalen. Jacques meldt ook het bestaan van de “schenkingsknop” op 
Polaris van de clubs.  Hij stuurt dit apart nog eens rond. 
 
Stand rekening bij KBS: over 2022 en 2023 werd een bedrag van 77.879€ giften ontvangen. - In 
2022 vroegen wij 28.500 en 22.000 op.  Opvraging nu van  63.000€ voor projecten Kras, Open 
Plaats en VOG – wel een administratieve uitgebreide weg. - Daarbij werd gevraagd vanuit KBS 
ons te registreren bij De “Goede Doelen” van KBS – is niet meer in orde! Jacques bekijkt dit. 
Hoe de giften activeren? Naast klassieke brief- en mailactie naar Rotariërs voor de jaarwisseling 
ook het idee van verder aanspreken van netwerk van bedrijven en Mecenassen? Hiervoor wordt 
een interne kleine werkgroep opgericht.  Guy zal dit trekken. 

Project - Vzw Coleta-huis 
Besprekingen gingen verder. Vzw contacteert notaris Bruno Raes over te nemen stappen. 
Kort besproken punten voor mogelijke realisatie samenwerking: 
- noodzaak omschrijving van modaliteiten voor besteding van middelen 
- goede omschrijving van het doel van mogelijke samenwerking 
- interesse bestuursmandaat of adviseur binnen VOG? 
- structurele bijsturing werking binnen VOG en KRAS? 
- oplossing locatie-problematiek van Kras en Toontje? – Mahy-site in Ledeberg (600m²-25K/Y) 
Bestuurders gaan akkoord met verdere contactname – tijdelijke werkgroep i.k.v. verdere 
gesprekken? - Wie naast voorzitter en penningmeester? 
  
Maaltijdbonnen 
Melding van Geert dat alleen al in tweede kwartaal van dit jaar 770 maaltijdbonnen (waarvan 681 
volwassenen) zijn teruggekomen (ter herinnering, 6 EUR kost, 4 EUR voor de kinderen). 
Er is een vraag eerder van structurele aard gekomen van De Fontein (werken vooral met 
daklozen).  Men heeft er een systeem uitgewerkt waarbij de daklozen wekelijks nu naast de 
andere zorgen 1 maaltijdbon krijgen – er wordt dus nu aangedrongen op grote hoeveelheden –.  
We moeten voor ogen houden dat het doel van de maaltijdbonnen is 1/ om hoogstens een paar 
dagen te overbruggen, en 2/ om mensen uit isolement te halen en hen kennis te laten maken met 
de sociale restauranten via de uitpas en de sociale vergoeding. We kunnen niet onbeperkt ingaan 
op de vraag. We stellen vast dat de Orde van Malta vermeld wordt op hun correspondentie.  Zijn 
er mogelijkheden dat die organisatie financieel tussenkomt?  Kras acht dit weinig waarschijnlijk, 
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maar Kras benadrukt terzelfdertijd het belang van de maaltijdbonnen, eerder dan de 
kerstmaaltijden.  De Fontein werkt ook zeer plichtsgetrouw.  Overwegen we om het budget van 
de kerstmaaltijden te gebruiken? In de huidige stand van zaken, beslissen de bestuurders om 
125 maaltijdbonnen per kwartaal aan de Fontein te voorzien.  Meer kan wanneer zij andere 
fondsen voorzien. 
 
Naast De Fontein, zijn het vooral “De sluis onze thuis” en de “werkgroep vluchtelingen” die het 
systeem actief gebruiken. 
 
Project Vernieuwing Koelinstallaties: 
Is zeer goed verlopen, de laatste afrekeningen komen binnen. 
Grote inzet en efficiënte organisatie door Sien Vleeschouwers, die ook administratief afhandelde 
naar de leverancier toe na een zoektocht vooraf voor goede prijzen. Proficiat en dank. 
Dank ook aan Ateljee voor de hulp, de stockage en het vervoer. We hebben een dankbericht 
ontvangen van St Antoniuskring. Totale grote kost – inmiddels betaald = 49.240€ 
 
Wijnse Feesten: 
Gaat door op 7 en 8 oktober in de garage CIAC Ledeberg. De nadruk wordt gelegd op beleving. 
 
Communicatie: 
Website wordt bijgehouden door Jacques die ook de facebookpagina regelmatig aanvult, best 
toch eens te bekijken, ook door de bestuurders. Graag ideeën en opmerkingen. 
Tijdelijk probleem geweest met mailadres info@vogvzw.be – opgelost door Christophe Roan. 

- Ateljee brengt zijn jaarverslag uit via een podcast waarin ook VOG (Koen) aan het woord 
kwam in deel 2. 

- Idee van Jacques van Nieuwsbrief VOG – hoe? Wanneer? Hoeveel? – mailinglist op te 
stellen. Celine toetst het eerste ontwerp af samen met Jacques. 

- Folders van VOG – Pascal meldt dat we door onze voorraad zitten – te herwerken? 
Mogelijks aan te vullen met een meer gedetailleerde omschrijving van de werking, de 
aanvragen en de steun, gewoon drukwerk, om te gebruiken bij een mogelijke actie binnen 
bedrijven bij zoektocht naar donateurs. Of ook een publicatie van een jaarverslag dat kan 
worden afgegeven bij bezoeken?  

 
Algemeen: 
Koen werd gecontacteerd door Het Nieuwsblad over een buurtproject waarbij eten uitgedeeld 
werd op het voetpad, wat verboden werd door het FAVV.  Koen heeft krant doorverwezen naar 
Jef Mottar (Federatie Voedselbanken). 
 
Van het project “babymelk” geen concreet nieuws, immers de budgetten van de stad zijn op, 
Capucine zorgt voor overdracht van info aan Céline. 
 
Aanpassing van de statuten aan de nieuwe wetgeving WVV tegen 1 januari 2024.  Naar 
aanleiding van een aantal door Tom Wauters geformuleerde opmerkingen stelt Vagenende Bert 
voor om via zijn echtgenote, notaris, na te gaan hoe we dit moeten aanpakken 
 
Komende vergaderingen:  
We hebben de intentie om de vergaderingen te laten afwisselen wat locaties betreft.  We hoorden 
al dat Diencentrum Noord vragende partij is. 
 
Kalender: 19 september - 08 november - 13 december -  
Uur en plaats volgen, maar graag die avonden noteren. 
 
Einde vergadering 22h10. 
 
 
Pascal Eggermont, secretaris. 


